
REFERAT 

Generalforsamling 2023 – Hovedgård Borgerforening 

3 fremmødte til generalforsamlingen, foruden bestyrelsen og revisor. 

 

1. Valg af dirigent og referent 

Gitte M er referent og Dan H er dirigent 

 

2. Formandens beretning 

Der er har været stor aktivitet i 2022, men stor fokus på en ny legeplads.  

Vi har fået lavet en helhedsplan for anlægget som vi stille og roligt går i gang med.  

Der er indhentet tilbud om scene, toiletbygning, legeplads. 

Horsens Kommune har tildelt 300.000 kr. til vores nye legeplads fra Lokalcenterbypuljen 

Derudover har vi modtaget 25.000 kr. fra Nordea Fonden til legepladsen 

5000 kr. fra SuperBrugsen til sidebeklædning på vores madpakkehus 

Samt 10000 fra Antenne foreningen til en havetraktor til græsslåning i Anlægget 

Sidst på året fik vi bevilliget 250.000 kr. fra Horsens Kommune til endnu et overdække. 

Vi har afholdt vores normale arrangementer – fastelavn, Skt. Hans, Byfest, Juletræstænding 

– Halloween vender tilbage i 2023.03.29 

Vi søger fortsat midler til vores projekter i Anlægget og foreningen.  

Til generalforsamling 2022 blev det vedtaget at kontingentet stiger til 250kr. årligt. Fra 

12.5.2023 

 

Beretningen godkendes af forsamlingen 

 

3. Regnskab 2022 v. kasserer Sarah R 

 

193 medlemmer pr. 31.12.2022 

 

Vi har haft en lækage i vandtårnet som gjorde at vi fik en ekstraordinær stor vandregning på 

18.000 kr. Det var et toilet der løb, uopdaget, som gjorde at regningen stak af. Det er 

udskiftet nu og vi holder øje med forbruget.  

 

Vi har stadig nogle virksomhedssponsorater som vi sætter stor pris på. Man kan blive 

virksomhedssponsor for 1000 kr. årligt.  

 

Derudover har vi fået midler ind fra forskellige fonde og fra Horsens Kommune. Samt fra 

Hovedgård Antenneforening.  

 



Der er modtaget penge fra Horsens Kommune til et madpakkehus, samt til etablering af ny 

legeplads.  

Ved overgang til et ny medlemssystem, vil der blive mulighed for Mobilepay subscription, 

som giver en abonnementsløsning for medlemmer der melder sig ind via Mobilepay. De skal 

aktivt ind og melde fra og ikke huske at betale hvert år. Derudover er der færre gebyrer 

årligt.  

Vi har et overskud på ca. 3000 kr. delvis grundet de ekstraordinære udgifter til vand og 

reparation af elledninger ifbm. Byfesten  

Regnskabet godkendes.  

 

4. Valg af bestyrelse samt suppleanter 

 

Formand Åse M og medlem, Michael M er på valg og stiller gerne op igen. 

Genvalg af begge godkendes af forsamlingen 

 

5. Valg af revisor samt en revisorsuppleant 

Vagn C og Niels L er på valg og genopstiller gerne som revisor – dette godkendes af de 

fremmødte 

 

6. Forslag fra bestyrelsen:  

Ingen forslag i år 

 

7. Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag 

8. Eventuelt 

- Overvejelser fra forsamlingen: 

Hvad skal der til for at man føler sig som en del af byen? Hvilke tiltag skal der til for at vi får 

mere fællesskab i Hovedgård?  

Løbende synlighed i hvad vi laver, hvorfor vi gør det, opfordringer til at være med – vær lokal 

og bak op om vores by og vores fællesskab. – Det skal ske kontinuerligt, både at få flere 

medlemmer, men også at der er kontinuitet i betaling af medlemskab. 

 

Det er et langt, sejt træk for at få det godt genetableret efter Corona, lukning af PBS-aftaler. 

Vores synlighed skal fortsat være i spil.  

 

Vi arbejder for at udbygge anlægget og skabe flere fælles oplevelser i løbet af året.  

Der skal der faciliteter til og vi arbejder derfor med flere forskellige til for at skabe nyt/mere 

for byen og vores medlemmer.  

- Madpakkehus 

- Scene 

- Nye toiletfaciliteter 

- Ny legeplads 

 



Tag dialogen med de unge i forhold til ophold i Anlægget – ift. madpakkehus, ny legeplads og 

aftaler om hvordan vi bruger området- Måske kontakte skolelederen om en snak med de 

ældste klasser om, at de gerne må bruge området, bare så det kan bruges af alle.  

Evt. ved morgensamling i de store klasser.  

 

Fælles samarbejde mellem klub, skole, borgerforeningen, dagtilbud, SSP, natteravne 

9. Projekter i 2023 

 

Lokalplan for Anlægget 

- En styreplan for hvad og hvordan vi gerne vil arbejde med Anlægget.  

- Hvilke udfordringer er der, hvilke muligheder har vi og hvad vil vi som forening? 

 

Vi vil rigtig gerne arbejde med at gøre Anlægget endnu mere brugbart og attraktivt for byen 

og give muligheder for at bruge det.  

 

intentionen er at holde det i samme materialer som madpakkehuset, naturlegeplads – så det 

passer ind i rammerne med skov og natur.  

 

Ny legeplads i Anlægget  

Madpakkehus fra kommunen 

Vild natur - biodiversitet 

 

10. Evt. 

 

 

 

 


